
BR.0002.13.2014
PROTOKÓŁ Nr I/14

z sesji Rady Miejskiej w Wilamowicach
z dnia 1 grudnia 2014 roku

   
I po wyborach sesja Rady Miejskiej

odbyła się w Gminnym Centrum Zachowania Dziedzictwa Kulturowego w Wilamowicach,
ul. Paderewskiego 3 (I piętro – sala konferencyjna).

Obradom przewodniczył: Pan Władysław Carbol – najstarszy wiekiem radny obecny na sesji
 Od  punktu  5  obradom  przewodniczył  nowo  wybrany  Przewodniczący  Rady  Miejskiej  –  pan 
Stanisław Nycz

Czas trwania:   od godz. 14.30 do godz.16.10
                         
Obecni: 15 radnych na stan 15

 Zaproszeni goście, wg listy obecności załączonej do protokołu:

–Marian Trela             -  Burmistrz  Wilamowic
–Stanisław Gawlik -  Zastępca Burmistrza
–Andrzej Kołtun -  Sekretarz Gminy
–Zyta Blachura – Majdak - Skarbnik Gminy
–Sołtysi  Sołectw  Gminy  Wilamowice  (obecnych  4/5)  oraz  Przewodniczący  Zarządu  Osiedla 
Wilamowice
–Adam Fabia                - Asystent Poseł na Sejm RP Pani Mirosławy Nykiel
–Jerzy Kubik                - Radny Powiatu Bielskiego
–Dorota Nikiel     - Radna Powiatu Bielskiego
–Elżbieta Gara     -  Gł. Księgowa ZWiK
–Edward Grzywa                 -  Adwokat
–Kazimiera Gabryś                 -  Kierownik Wydz. SG
–Bożena Sobocińska                 - Kierownik ZOSiP
–Maria Faruga                            - Kierownik GOPS
–Aleksandra Mynarska               - Pełnomocnik ds.profilaktyki i rozw. problemów alkohol.
–Aleksander Nowak                    - Dyrektor M-GOK
–Barbara  Grabowska                 - Dyrektor Biblioteki
–Pracownik MGOK
– Mirosław Galczak                      - Kronika Beskidzka
–Stanisław Nycz                          - Prezes Gminny OSP
–Roman Jędrzejko                   - Komendant Gminny OSP

Zgodnie z art. 20 ust.2 ustawy z dnia 8 marca 1990 roku o samorządzie gminnym (tekst 

jednolity -  Dz. U. z  2013 r.,  poz. 594 z późn. zm. ), pierwszą sesję nowo wybranej rady gminy zwołuje 

komisarz wyborczy na dzień przypadający w ciągu 7 dni po ogłoszeniu zbiorczych wyników wyborów do rad 

na obszarze kraju. Pierwszą sesję nowo wybranej rady gminy, do czasu  wyboru przewodniczącego rady, 

prowadzi najstarszy wiekiem radny obecny na sesji – w tym przypadku pan Władysław Carbol.

1.Otwarcie sesji przez najstarszego wiekiem radnego obecnego na sesji.  



2.Stwierdzenie prawomocności.  

Radny  Władysław  Carbol  otworzył  I  po  wyborach  sesję  Rady  Miejskiej,  powitał  wszystkich 

zebranych a następnie na podstawie listy obecności stwierdził, że w sesji uczestniczy 15 radnych 

na  stan  15,  co  stanowi  o prawomocności  dzisiejszych  obrad.  Odczytał  POSTANOWIENIE 

KOMISARZA WYBORCZEGO W BIELSKU – BIAŁEJ

POSTANOWIENIE KOMISARZA WYBORCZEGO W BIELSKU-BIAŁEJ

z dnia 25 listopada 2014 r.

w sprawie zwołania pierwszej sesji nowo wybranej Rady Miejskiej w Wilamowicach

i w celu złożenia ślubowania przez Burmistrza Wilamowic

Na podstawie art. 20 ust. 2 i art. 29a ust. 2 ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie  
gminnym (Dz. U. z 2013 r. poz. 594 i 1318 oraz z 2014 r. poz. 379 i 1072) Komisarz Wyborczy w 
Bielsku-Białej

postanawia, co następuje:

§ 1.

Zwołać pierwszą sesję nowo wybranej Rady Miejskiej w  Wilamowicach na dzień  1 grudnia, (tj. 

poniedziałek)  na  godzinę  14.30,  która  odbędzie  się  w  Gminnym  Centrum  Zachowania 

Dziedzictwa Kulturowego w Wilamowicach, ul. Paderewskiego 3 (I piętro, sala konferencyjna).

w celu złożenia ślubowania przez radnych i Burmistrza Wilamowic.

§ 2.

Ustalić porządek sesji:

1.Otwarcie sesji przez najstarszego wiekiem radnego obecnego na sesji.

2.Stwierdzenie prawomocności.

3.Wręczenie  radnym  zaświadczeń  przez  Przewodniczącego  Miejskiej  Komisji   Wyborczej  w 

Wilamowicach o wyborze na radnego, Burmistrza.

4. Złożenie ślubowania przez radnych.

5. Wybór Przewodniczącego Rady Miejskiej w Wilamowicach:

a) przyjęcie Regulaminu wyboru Przewodniczącego Rady Miejskiej w   Wilamowicach,

b) wybór komisji skrutacyjnej,

c) zgłaszanie kandydatów,

d) wystąpienia kandydatów,



e) przeprowadzenie głosowania,

6. Podjęcie uchwały w sprawie wyboru Przewodniczącego Rady Miejskiej w Wilamowicach.

7.  Przejęcie  prowadzenia  obrad  przez  wybranego  Przewodniczącego  Rady  Miejskiej  w 
Wilamowicach.

8. Złożenie ślubowania przez Burmistrza Wilamowic.

9. Wnioski w sprawie zmian porządku obrad.

10. Zakończenie .

§ 3.

Postanowienie wchodzi w życie z dniem podpisania.

Radny Władysław  Carbol:  Chciałbym przedstawić  kilka  słów wyjaśnienia  odnośnie  porządku 

obrad pierwszej po wyborach sesji Rady Miejskiej w Wilamowicach. Zgodnie z przepisami ustawy 

o  samorządzie  gminnym to  Komisarz  Wyborczy zwołuje pierwszą po wyborach sesję  rady 

gminy.  W  związku  z  tym,  Komisarz  Wyborczy  w  Bielsku  Białej  p.  Sędzia  Elżbieta  Libera  – 

Niesporek w korespondencji kierowanej do urzędu gminy w Wilamowicach przedstawiła projekt 

postanowienia w sprawie zwołania sesji Rady Miejskiej w Wilamowicach, w którym wskazała - po 

uzgodnieniu- datę, godzinę, miejsce oraz porządek sesji,  uwzględniający jej zwoływanie w celu 

złożenia ślubowania zarówno przez radnych jak i przez burmistrza. Porządek obrad przygotowany 

przez  Komisarza  Wyborczego  przysłano  jako  wzór  do  zastosowania,  co  urząd  gminy  w 

Wilamowicach wykonał.W pkt 7 tego porządku Komisarz Wyborczy przewidział sytuację zmiany 

porządku obrad, w odniesieniu do potrzeb Rady Miejskiej w Wilamowicach i pozostawił możliwość 

wniesienia  pod  obrady  także  tych  spraw,  które  wykraczają  poza  kompetencję  Komisarza 

Wyborczego w zakresie zwołania pierwszej sesji, o których mowa powyżej. Należy w tym miejscu 

podkreślić, że stosownie do przepisów ustawy o samorządzie gminnym, rada danej gminy może 

wprowadzić  zmiany w porządku obrad bezwzględną większością ustawowego składu rady (  w 

przypadku  Rady  Miejskiej  w  Wilamowicach,  większość  ta  wynosi:  8  głosów  oddanych  za 

wprowadzeniem zmian ).W tym stanie rzeczy proponuję, aby po pkt. 9 porządku obrad dzisiejszej 

sesji  Rady  Miejskiej  w  Wilamowicach  została  zarządzona  15  minutowa  przerwa,  celem 

przygotowania  przez  Burmistrza  Wilamowic,  czy  też  przez  radnych  Rady  Miejskiej  w 

Wilamowicach, ewentualnych propozycji w przedmiocie wprowadzenia zmian w porządku obrad 

dzisiejszej sesji Rady Miejskiej w Wilamowicach.

3.  Wręczenie radnym zaświadczeń przez Przewodniczącego Miejskiej   Komisji  Wyborczej w   

Wilamowicach o wyborze na radnego, Burmistrza.

Pan  Władysław  Carbol –  Udzielił  głosu  Przewodniczącemu  Miejskiej  Komisji  Wyborczej 



w Wilamowicach.
Pan Konrad Kobielus – Złożył radnym nowej kadencji oraz panu Burmistrzowi gratulacje wyboru 
a następnie  w kolejności alfabetycznej wywoływał radnych wręczając im zaświadczenia o wyborze 
na radnego, Burmistrza.

4.   Złożenie ślubowania przez radnych.  

Pan  Władysław  Carbol  wyjaśnił,  że  przed  przystąpieniem  do  wykonywania  mandatu  radni 
składają ślubowanie. Ślubowanie odbywa się w ten sposób, że po odczytaniu roty wywoływani 
kolejno radni powstają i wypowiadają słowo: „ślubuję”. Poinformował również, że ślubowanie może 
być złożone z dodaniem zdania: „Tak mi dopomóż Bóg”.
Po wyjaśnieniach Pan Władysław Carbol odczytał rotę o treści:

"Wierny  Konstytucji  i  prawu  Rzeczypospolitej  Polskiej,  ślubuję  uroczyście  obowiązki  
radnego sprawować godnie, rzetelnie i uczciwie, mając na względzie dobro mojej gminy i jej  
mieszkańców".

Następnie w kolejności alfabetycznej pan Konrad Kobielus odczytywał radnych, a każdy z nich 
powstawał z miejsca i wypowiadał słowo: „ślubuję,Tak mi dopomóż Bóg”.

5. Wybór Przewodniczącego Rady Miejskiej w Wilamowicach:

a)   przyjęcie Regulaminu wyboru    Przewodniczącego Rady Miejskiej w   Wilamowicach    -  Radny 
Władysław Carbol odczytał  regulamin oraz pokazał jak wygląda karta do głosowania,  po czym 
odczytał projekt uchwały w sprawie przyjęcia regulaminu, który wszyscy radni otrzymali.

 - Czy ktoś z Państwa radnych ma uwagi? - Nie widzę, wobec tego przechodzimy do głosowania, 
kto z Państwa jest za podjęciem tej uchwały?

Wyniki głosowania:
„za” - 15, „przeciw” - 0, „wstrzymało się” - 0.

Pan Władysław Carbol – Stwierdzam, że uchwała została podjęta jednogłośnie.

UCHWAŁA Nr I/1/14
w sprawie:

        przyjęcia Regulaminu głosowania w sprawie dokonania wyboru Przewodniczącego 
Rady Miejskiej w Wilamowicach na kadencję w latach 2014 – 2018.

*   *   *

b) wybór komisji skrutacyjnej

Pan Władysław Carbol – Poprosił o zgłaszanie kandydatów do Komisji Skrutacyjnej. Przypomniał, 
że  członkowie  tejże  Komisji  nie  mogą  kandydować  w  wyborach  na  Przewodniczącego  Rady 
Miejskiej.
Do Komisji Skrutacyjnej zgłoszono:
Radny Stanisław Nycz – zgłosił kandydaturę radnej Stanisławy Kudłacik – wraziła zgodę.
Radny Stanisław Nycz – zgłosił kandydaturę radnego Macieja Derbina – wyraził zgodę.
Radny Jan Sztafiński  –  zgłosił kandydaturę radnego  Mariana Roznera – wyraził zgodę.

Pan Władysław Carbol poddał pod głosowanie w/w skład Komisji Skrutacyjnej.



Wyniki głosowania:
„za” - 15, „przeciw” - 0, „wstrzymało się” - 0.

c) zgłaszanie kandydatów

Pan  Władysław  Carbol –  Poinformował,  że  Rada  Miejska  wybiera  ze  swojego  grona 
Przewodniczącego  bezwzględną  większością  głosów  w  obecności  co  najmniej  połowy 
ustawowego  składu  Rady  w  głosowaniu  tajnym.  Następnie  poprosił  radnych  o  zgłaszanie 
kandydatów na Przewodniczącego Rady Miejskiej w Wilamowicach.

Radny Andrzej  Nycz  – zgłosił  kandydaturę radnego  Stanisława Nycza  na Przewodniczącego 
Rady Miejskiej.
Radny Stanisław Nycz wyraził zgodę na kandydowanie.
Radny  Andrzej  Sadlok  –  zgłosił  kandydaturę  radnego  Michała  Sztafińskiego  na 
Przewodniczącego Rady Miejskiej.
Radny Michał Sztafiński  wyraził zgodę na kandydowanie.
Radny Michał Sztafiński – zgłosił kandydaturę radnego Andrzeja Sadloka na Przewodniczącego 
Rady Miejskiej.

d)   wystąpienia kandydatów  

Radny  Andrzej  Sadlok:  Na  początku  chciałem  podziękować  za  zgłoszenie  mojej  osoby  na 
Przewodniczącego. W związku z tym, że część z Państwa, szczególnie nowo wybrani radni nie 
wiedzą o mojej osobie to chciałbym się przedstawić.  Nazywam się Andrzej Sadlok, mam 63 lata 
jestem  ojcem  trojga  dorosłych  dzieci,  emerytowany  nauczyciel  szkoły  podstawowej  w 
Dankowicach. Z dorobku swojej pracy dydaktyczno – szkoleniowej udało mi się wypuścić w świat 
parę  roczników  swoich  wychowanków,  ale  w  szkole  oprócz  tej  praktyki  wychowywania 
koncentrowało się na sprawach sportu – dziedzinie bardzo bliskiej mojemu sercu. W tym okresie 
pracy  mojej  szkolnej  w  Dankowicach  udało  się  osiągnąć  wiele  sukcesów  sportowych  nie 
umniejszając  innym szkołom z terenu naszej gminy, ale tak spektakularne sukcesy jak zdobycie 
wśród  11  letnich  maluchów  mistrzostwa  Polski  w  piłce  nożnej  w  największym  ogólnopolskim 
turnieju im. Marka Wielgusa to wielkie osiągnięcie, gdzie w tym turnieju startowało kilka tysięcy 
drużyn z całej Polski. Zdobycie mistrzostwa Śląska szkół gimnazjalnych to ogromny sukces naszej 
szkoły, naszego gimnazjum, gdzie w aglomeracji prawie pięć milionów na Śląsku, mała szkółka 
gimnazjalna  zdobywa  mistrzostwo  Śląska.  Wspomnę  również  o  zwycięstwach  w 
międzynarodowych turniejach w Austrii i Holandii. W tym okresie udało nam się, dzięki pomocy 
Rady  Miejskiej  w  Wilamowicach  stworzyć  w  naszym  gimnazjum  klasę  sportową,  która 
funkcjonowała  przez  trzy  lata,  gdzie  przy  tworzeniu  tej  klasy  nie  było  jednomyślności  i  paru 
radnych było przeciwko a z tej klasy wyszło trzech kadrowiczów Polski. Zarówno w swojej pracy 
sportowej,  dydaktycznej  cieszę  się,  że  zostałem  doceniony,  otrzymałem  tytuł  „Wybitnego 
nauczyciela  wychowania  fizycznego”.  Prezesuje  w  klubie  Pasjonat  w  Dankowicach  od  40  lat. 
Przychodząc  do  klubu  po  studiach  zastałem jedno  boisko  z  dwoma bramkami.  Dzisiaj  mamy 
największy obiekt sportowy nie tylko w gminie, nie tylko w powiecie, ale w skali kraju w środowisku 
wiejskim jedno z największych w Polsce po ciężkiej,  twórczej pracy przez  40 lat,  pracy której 
świadkami  jest  wiele  osób  tu  siedzących.  Oprócz  tego,  że  jestem  prezesem,  trenerem  kilku 
roczników jestem członkiem Zarządu Głównego Zrzeszenia LZS w Katowicach, członkiem Rady 
Głównej  Zrzeszenia LZS w Warszawie, działam również w strukturach Polskiego Związku Piłki 
Nożnej. Jeśli chodzi o doświadczenie samorządowe w minionych kadencjach przez 16 lat byłem 
radnym rady Miejskiej w Wilamowicach, byłem członkiem Zarządu tej gminy i Przewodniczącym 
Komisji  ds. Samorządu Oświaty, Kultury, Zdrowia i Sportu. Najwyżej doceniony zostałem przez 
Prezydenta  RP,  od  którego  dostałem  Krzyż  Kawalerski  Orderu  Odrodzenia  Polski.  Do  nowej 
kadencji  Rady Miejskiej  w  Wilamowicach  przystąpili  kandydaci  dwóch liczących się  komitetów 
wyborczych  oba  popierające  na  Burmistrza  pana  Mariana  Trelę.  Oba  komitety  miały  swoich 
poważnych kandydatów z wiedzą i  z doświadczeniem. O układzie w nowej radzie zdecydowali 
wyborcy Pisarzowic, gdzie żaden z kandydatów z ugrupowania „Razem dla Gminy Wilamowice”, 



którego jestem przedstawicielem nie uzyskał mandatu. Wobec powstałej sytuacji wygrała frakcja 
druga  a ta na tą chwilę moim zdaniem  ma większość w nowej Radzie Miejskiej. W związku z tym, 
że pomimo dużego osobistego doświadczenia w pracy samorządowej, zawodowej, społecznej nie 
mam  szans  wyboru  na  Przewodniczącego  Rady  Miejskiej,  a  chcący  uniknąć  osobistego 
rozczarowania składam rezygnację ubiegania się na  Przewodniczącego Rady Miejskiej. Dziękuje 
za uwagę.

Wobec braku dalszych zgłoszeń, prowadzący obrady Pan Władysław Carbol ogłosił zamknięcie 
listy kandydatów i  ogłosił  10 min przerwę na przygotowanie przez komisję skrutacyjną kart  do 
głosowania.

 ********

Pan Władysław Carbol wznowił obrady.

e) przeprowadzenie głosowania

Radna Stanisława Kudłacik wyczytywała wg listy obecności nazwiska radnych i wydawała im 
karty do głosowania. Każdy z radnych pojedynczo wrzucał karty do urny.
Radna  Stanisława  Kudłacik w  imieniu  Komisji  Skrutacyjnej  odczytała  protokół  głosowania 
w wyborach na Przewodniczącego Rady Miejskiej w Wilamowicach, w którym Komisja stwierdza, 
że głosowanie odbyło się w sposób tajny, brało w nim udział 15 radnych, Stanisław Nycz otrzymał 
11 głosów.

Oddano kart do głosowania (liczba kart wyjętych z urny): 15

  Głosów ważnych oddano:  14

 Głosów nieważnych oddano:  1 , w tym:

1. z powodu postawienia znaku „x” obok nazwiska dwóch

lub więcej kandydatów:  -------

2. z powodu niepostawienia znaku „x” obok nazwiska

      żadnego kandydata:  1             

Kandydaci otrzymali następującą liczbę głosów:

1)Nycz Stanisław -      11

2)Sztafiński Michał -        3

Komisja Skrutacyjna stwierdza również, że radny Stanisław Nycz bezwzględną większością 
głosów został wybrany Przewodniczącym Rady Miejskiej w Wilamowicach.

6. Podjęcie uchwały w sprawie wyboru Przewodniczącego Rady Miejskiej w Wilamowicach.

Pan  Władysław  Carbol   –  Odczytał  i  poddał  pod  głosowanie  uchwałę  w  sprawie  wyboru 
Przewodniczącego Rady Miejskiej w Wilamowicach.

Wyniki głosowania:
„za” - 13, „przeciw” - 2, „wstrzymało się” - 0.

UCHWAŁA Nr I/2/14



w sprawie:

Wyboru Przewodniczącego Rady Miejskiej w Wilamowicach na kadencję
     w latach  2014 - 2018

*   *   *

7. Przejęcie prowadzenia obrad przez   wybranego Przewodniczącego Rady Miejskiej w   
Wilamowicach.

Radny Stanisław Nycz podziękował za okazane zaufanie, które otrzymał od radnych drugi raz z 
rzędu i poprosił o współpracę, która będzie dotyczyć wszystkich radnych niezależnie od komitetu, z 
którego stratowali w wyborach. Prosił również o taki przekaz dla mieszkańców całej gminy.
Pan  Władysław  Carbol  poprosił  radnego  Stanisława  Nycza  o  przejęcie  i  kontynuowanie 
prowadzenia obrad sesji.

8. Złożenie ślubowania przez Burmistrza Wilamowic.

Pan Przewodniczący Stanisław Nycz poinformował  zebranych,  że objęcie obowiązków przez 
Burmistrza,  następuje  z  chwilą  złożenia  wobec  Rady  Miejskiej  ślubowania.  W  związku  z 
powyższym na  podstawie  art.  29a  ust.  1  ustawy  z  dnia   8  marca  1990  roku  o  samorządzie 
gminnym,  poprosił  wybranego Burmistrza pana Marian Trelę o złożenie  wobec Rady Miejskiej 
ślubowania. Dodał, że ślubowanie może być złożone z dodaniem zdania: „ Tak mi dopomóż Bóg”.

Burmistrz Pan Marian Trela powstał z miejsca i złożył ślubowanie o treści :

„Obejmując urząd burmistrza gminy, uroczyście ślubuję, że dochowam wierności prawu, a  
powierzony  mi  urząd  sprawować  będę  tylko  dla  dobra  publicznego  i  pomyślności  
mieszkańców gminy. Tak mi dopomóż  Bóg”.

9. Wnioski w sprawie zmian porządku obrad

Pan Przewodniczący Stanisław Nycz przedłożył  Wniosek o zmianę porządku  I – wszej      po 
wyborach sesji Rady Miejskiej w Wilamowicach na dzień 1 grudnia 2014 r., godz.: 14.30,

Proponuję zmianę porządku obrad dzisiejszej sesji Rady Miejskiej, poprzez poszerzenie go 

o następujące punkty:

10.Podjęcie  uchwały  w  sprawie  określenia  liczby  Wiceprzewodniczących  Rady  Miejskiej  w 

Wilamowicach na kadencję Rady Miejskiej w Wilamowicach w latach 2014 - 2018.

11.Wybór Wiceprzewodniczącego / Wiceprzewodniczących Rady Miejskiej w Wilamow  icach  :

a) przyjęcie Regulaminu wyboru Wiceprzewodniczącego -(ych) Rady Miejskiej w Wilamowicach,

b) wybór komisji skrutacyjnej,

c) zgłaszanie kandydatów,

d) wystąpienia kandydatów,

e) przeprowadzenie głosowania,

12. Podjęcie  uchwały  w  sprawie  wyboru  Wiceprzewodniczącego  -  (ych)  Rady  Miejskiej w 

Wilamowicach.



13.Omówienie zasad ustalania składu osobowego Komisji Rewizyjnej, stałych i doraźnych Komisji 

Rady Miejskiej oraz przedmiotu ich działania.

14.Sprawy bieżące Rady – wolne wnioski.

15. Zakończenie sesji.

Pan Przewodniczący Stanisław Nycz : Czy są jeszcze pytania lub uwagi? - Nie widzę.

-Proszę o przegłosowanie  wniosku.

W głosowaniu brało udział 15 radnych:
Wyniki głosowania:
„za” - 15, „przeciw” - 0, „wstrzymało się” - 0.

 10.   Podjęcie uchwały w   sprawie określenia liczby Wiceprzewodniczących Rady Miejskiej w   
Wilamowicach na kadencję Rady Miejskiej w Wilamowicach w latach 2014 - 2018.

Pan Przewodniczący Stanisław Nycz: Składam wniosek formalny aby Rada pracowała z jednym 
Wiceprzewodniczącym. Czy ktoś ma inny wniosek?

Radny  Andrzej Sadlok wnioskował o dwóch Wiceprzewodniczących.

Adwokat Edward Grzywa: Wniosek w formie projektu uchwały pana radnego Andrzeja Sadloka 
jest dalej idący i Rada powinna w pierwszej kolejności nad nim zagłosować.
Następnie pan Mecenas poinstruował pana Sadloka, o tym że powinien przekazać projekt uchwały 
dotyczący dwóch wiceprzewodniczących Panu Przewodniczącemu Rady Miejskiej.

Pan Przewodniczący Stanisław Nycz: odczytał przedłożony projekt uchwały dotyczący wyboru 
dwóch wiceprzewodniczących

–Czy są jeszcze pytania lub uwagi? - Nie widzę.
–Kto jest „za” podjęciem uchwały?

W głosowaniu brało udział 15 radnych:
„Za” 4 głosy, „przeciw” - 11 głosów, „wstrzymało się” - 0 głosów.
Projekt uchwały został odrzucony

*****

Pan  Przewodniczący  Stanisław  Nycz: odczytał  projekt  uchwały  dotyczący  wyboru  jednego 
wiceprzewodniczącego

–Czy są jeszcze pytania lub uwagi? - Nie widzę.
–Kto jest „za” podjęciem uchwały?

W głosowaniu brało udział 15 radnych:
„Za” 11 głosów, „przeciw” -  3 głosy, „wstrzymało się” - 1 głos.

UCHWAŁA Nr I/3/14
w sprawie:

          określenia liczby Wiceprzewodniczących Rady Miejskiej w Wilamowicach na kadencję 



w latach 2014 – 2018 w liczbie jeden.

******

11.   Wybór Wiceprzewodniczącego Rady Miejskiej w   Wilamowicach  :

a) przyjęcie Regulaminu wyboru Wiceprzewodniczącego Rady Miejskiej w Wilamowicach

 Przewodniczący Stanisław Nycz odczytał regulamin oraz pokazał jak wygląda karta do 
głosowania, po czym odczytał projekt uchwały w sprawie przyjęcia regulaminu, który wszyscy radni 
otrzymali.

Czy są jeszcze pytania lub uwagi? - Nie widzę.

W głosowaniu brało udział 15 radnych:
Wyniki głosowania:
„za” - 15, „przeciw” - 0, „wstrzymało się” - 0.

UCHWAŁA Nr I/4/14
w sprawie:

        przyjęcia Regulaminu głosowania w sprawie dokonania wyboru 
Wiceprzewodniczącego Rady Miejskiej w Wilamowicach na kadencję w latach 2014 – 2018

*****

b) wybór komisji skrutacyjnej

Przewodniczący  Stanisław  Nycz  zaproponował  ten  sam  skład  komisji  skrutacyjnej,  co  przy 
wyborze Przewodniczącego Rady Miejskiej, czyli:

Stanisławę Kudłacik, Macieja Derbin, Mariana Rozner – radni wyrazili zgodę.

Pan Stanisław Nycz poddał pod głosowanie w/w skład Komisji Skrutacyjnej.

Wyniki głosowania:
„za” - 15, „przeciw” - 0, „wstrzymało się” - 0.

c) zgłaszanie kandydatów

Radny Andrzej Nycz zgłosił kandydaturę radnego Władysława Carbol – radny wyraził zgodę.
Radny Andrzej Sadlok zgłosił kandydaturę  radnego Michała Sztafińskiego – nie wyraził zgody, 
dodając, że wobec zaistniałej sytuacji nie ma szans.

Wobec braku dalszych zgłoszeń, Przewodniczący ogłosił zamknięcie listy kandydatów i ogłosił 10 
min przerwę na przygotowanie przez komisję skrutacyjną kart do głosowania.

d) wystąpienia kandydatów - brak

 ********

Pan Przewodniczący wznowił obrady

e) przeprowadzenie głosowania



Radna Stanisława Kudłacik wyczytywała wg listy obecności nazwiska radnych i wydawała im 
karty do głosowania. Każdy z radnych pojedynczo wrzucał karty do urny.
Radna  Stanisława  Kudłacik w  imieniu  Komisji  Skrutacyjnej  odczytała  protokół  głosowania 
w  wyborach  na  Wiceprzewodniczącego  Rady  Miejskiej  w  Wilamowicach,  w  którym  Komisja 
stwierdza,  że  głosowanie  odbyło  się  w sposób tajny,  brało  w nim udział  15  radnych,  a  radny 
Władysław Carbol otrzymał 12 głosów.

Komisja  Skrutacyjna  stwierdza  również,  że  radny  Władysław  Carbol  bezwzględną 
większością głosów został wybrany Wiceprzewodniczącym Rady Miejskiej w Wilamowicach.

W tym momencie na sesję przybyli radni Powiatu Bielskiego – pan Jerzy Kubik i pani Dorota Nikiel.

12.  Podjęcie  uchwały  w  sprawie  wyboru  Wiceprzewodniczącego  Rady  Miejskiej   w   
Wilamowicach.

Pan  Przewodniczący  Stanisław  Nycz: odczytał  projekt  uchwały  w  sprawie  wyboru 
wiceprzewodniczącego

–Czy są jeszcze pytania lub uwagi? - Nie widzę.
–Kto jest „za” podjęciem uchwały?

W głosowaniu brało udział 15 radnych:
„Za” 15 głosów, „przeciw” -  0 głosów, „wstrzymało się” - 0 głosów.

UCHWAŁA Nr I/5/14
w sprawie:

wyboru Wiceprzewodniczącego Rady Miejskiej w Wilamowicach na kadencję w latach 2014 
- 2018

******

Radny  Władysław  Carbol  podziękował  za  wybór  i  dodał,  że  będzie  się  starał  jak  najlepiej 
wykonywać swoje obowiązki.

13. Omówienie zasad ustalania składu osobowego Komisji Rewizyjnej, stałych i doraźnych 

Komisji Rady Miejskiej oraz przedm  iotu ich działania  .

Przewodniczący Stanisław Nycz poprosił radnych żeby sami zapisywali się w Biurze Rady do 

komisji, w której chcą pracować. Poinformował również, że 17 grudnia odbędzie się kolejna sesja, 

którą poprzedzi Msza Św. Na sesji zostaną wybrane komisje oraz, że będzie to ostatnia sesja w 

tym roku. Po zakończeniu sesji radni otrzymali projekt budżetu na 2015 rok .

Pan Burmistrz Marian Trela podziękował za wybór wszystkim radnym i pogratulował. Podkreślił 

także,  że  radnych oraz  Burmistrza  wybierali  mieszkańcy i  nie  ma tutaj  mowy o  niepoważnym 

procedowaniu jak również, że w poprzednich kadencjach udawało się wspólnie razem zrealizować 



projekty dla dobra mieszkańców a zmiany w poszczególnych sołectwach są na lepsze i widoczne. 

Odniósł się również do procedury ustalania budżetu, gdzie terminy w niej podane nie mogą być 

dotrzymane ze względu na wybory i nową kadencję – taka sama sytuacja miała miejsce w 2010 

roku. Najpierw muszą zostać wybrane poszczególne komisje, które opiniują budżet.

10.Sprawy bieżące Rady – wolne wnioski.  

Radny Andrzej Sadlok poprosił o rozważenie kilku organizacyjnych spraw a mianowicie:
 o zmianę lokalu obrad sesji, na które zaprasza się gości ponieważ jest ciasno; aby w przeciągu 
czterech lat chociaż jedną sesję zorganizować wyjazdową w poszczególnych miejscowościach – w 
tym miejscu radny dodał, że ta propozycja jest zasadna aby mieszkańcy mogli swobodnie w nich 
uczestniczyć; zaproponował budynki OSP.

Pan Jerzy Kubik w imieniu własnym i pani Doroty Nikiel podziękował za zaproszenie na sesje i 
pogratulował wszystkim radnym oraz panu Burmistrzowi , życząc wszystkim dobrej współpracy 
między sobą i z powiatem aby można było zrealizować tyle inwestycji i pozyskać tyle środków ile w 
poprzedniej kadencji.

Radny Tadeusz Grzywa: zgłosił wniosek od mieszkańców Dankowic o zmianę lokalu wyborczego 
w następnych wyborach.

Pan Stanisław Nycz Prezes Gminny OSP- podziękował za zaproszenie na sesję i pogratulował 
radnym, panu Burmistrzowi, Przewodniczącemu Rady Miejskiej oraz radnym Powiatu.

11.Zakończenie sesji.

Pan Przewodniczący ogłosił zakończenie I –wszej po wyborach sesji Rady Miejskiej, podziękował 
wszystkim za obecność. ( godz.16.10)

Przewodniczący Rady Miejskiej

           Stanisław Nycz

Protokołowała:
Edyta Nycz




